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Michal Belbot
Radny Miasta Gdyni

W odpowredzi na Pana interpelacjg z dnia 0I.06.2016 r., podtrzymujg swoje
stanowisko w sprawie charakteru informacji i sposobu ichprzekazywania do opinii publicznej
za pomocq medi6w spolecznoSciowych. Nie maj4 ofie ze swej istoty charakteru urzgdowego.
Umieszczenie na fanpage'u Miasta Gdyni na portalu Facebook trasmisji obrad Rady Miasta
w czasie rueczywistym, trwaj4cej kilka godzin, nie jest pojedynczym postem ani pojedyncz4
publikacj4, To streaming, kt6ry trzeba Sledzid bez przerv,ry. UZytkownicy Facebooka s4
przyzwczajeni do dynamicznych, atrakcyjnych material6w, a nie statycznego, monotonnego
ptzekazu.

Trzeba teL pamrgtal, 2e dodanie kolejnego narzEdzia, np. Periscope, czy Snapchat,
do juL obslugiwanychprzez referat relacji z mediami - FB, Twittera, Instagrama, YouTube'a,
Pinteresta - spowoduje konieczno1c administrowania kolejnym medium. Aktualny stan
kadrowy referatu i naNohony na referat zakres obowi4zk6w nie pozwala na takie rozwiqzanie,
gdyZ w przeciwief,stwie do wielu innych miast, za miejskie media spolecznoSciowe
odpowiadaj4 urzgdnicy, a nie wynajgta agencja.

Dodatkowy, darmowy kanat na portalu video, np. YouTube, wymaga przygotowania
infrastruktury sieciowej, kt6ra tak4 transmisjg obsluzy. Takiej UM Gdyni nie posiada.
Dodatkowo, jeden pracownik musiatrby zajmowad sig tak4 transmisj4 pod wzglgdem
technicznym, co wymaga takhe przeszkolenia, a co za tym idzie dodatkowych koszt6w.

Wszystkie przytoczone powyzej argumenty przemawiaj q za niewdra?aniem takiej
inicjatywy.


